
 نشانه هاي عزت سپاه
رهبر معظم انقاب اسللامي در ديدار اخير   فرماندهان سپاه با اشاره به 
دشمني نظام سلطه با سپاه فرمودند: »سپاه، هم در زمينه  سخت افزار، 
هم در زمينلله  نرم افزار، در وادي تعالي و پيشللرفت، در جللادّه   تعالي و 
پيشللرفت كاماً جلو رفته و امتحان خوبي پللس داده؛ اعتقاد بنده اين 
است كه اوج گرفته. و همين هم موجب شده است كه امريكا و دستگاه 
استكبار و آدم هاي بدِ دنيا، با سپاه خيلي بد بشوند. لابد در اين اخبار و 
نوشته ها و گفته ها و فضاي مجازي و غيره در دنيا مشاهده مي كنيد كه 
چقدر عليه سپاه حرف زده مي شود، كار مي شود؛ ايادي و امتداد آنها در 
داخل كشور هم -كه حالا خيلي قابل توجّه نيستند لكن هستند، وجود 
دارند- همين جور؛ سعي مي كنند گوشه كنار اگر بتوانند، يك نقطه ضعفي 
از سپاه پيدا كنند، آن را درشت كنند. امريكا هم كه خب به خيالِ خودش 
ضربه مي زند و مثاً سپاه را تحريم مي كند؛ اين موفّقيت ها، اين پيشرفت ها 
و اين برجستگي ها است كه اين دشللمني ها را جلب مي كند؛ اين مايه  
افتخار است؛ كما اينكه عزّت سللپاه را هم در چشم افراد، آدم ها و حتّي 
دشمن ها بالا مي برد. يعني همين پيشرفت ها موجب مي شود كه سپاه 
در چشم دشمنان، چه برسد به دوستان، عزّت پيدا كند، عزيز بشود؛ و 
امروز اين جور است و اين عزّت بحمدالله پيداشده. خب اينها بخشي از 

مناقب سپاه پاسداران انقاب اسامي است. «
از نخستين روزهاي پيروزي انقاب اسامي كه سپاه هنوز به طور كامل 
سللاختار نيافته بود، نيازهاي اساسللي نظام اسللامي در تأمين امنيت 
جامعه، سپاه را مأمور تأمين امنيت كشللور و مقابله با كانون هاي ناامني 
كرد. تجربه موفق سللپاه در برخورد با گروهك فرقللان )كه ظرف مدت 
كوتاهي سرشبكه هاي اين تشكيات متاشي گرديد( مقابله با اقدامات 
تجزيه طلبانه و خرابكارانه در غرب و شمال شرق در آغازين روزهاي پس از 
پيروزي انقاب، وابستگان داخلي دشمن را بر آن داشت تا با حمله و تخريب 
اين نهاد انقابي مانع از تداوم نقش آفريني آن در مقابله با توطئه ها گردند. 
اوج حضور مقتدرانه سپاه در اين مقطع را در مواجهه با اقدامات تروريستي 
گروهك منافقين و ديگر گروهك هاي ضدانقاب و نيز كشف و خنثي سازي 
توطئه هايي همچون كودتاي حزب توده و كودتللاي قطب زاده مي توان 
مشاهده كرد و همين امر سبب تشديد حمات تخريب گرانه گروهك ها 

عليه سپاه گردد. 
نقش مهمي كه سپاه در تزريق رويكرد انقابي و مردمي به دفاع مقدس 
داشت سبب شد مسير جنگ تغيير يابد و روند پيروزي هاي غرورآفرين در 
عمليات هايي همچون فتح المبين و الي بيت المقدس آغاز گردد. بي سبب 
نبود كه بني صدر خائن در يك سال آغازين جنگ كه فرماندهي را بر عهده 
داشت، مانع از ورود سللپاه به مسئله جنگ مي شد. با نقش آفريني ويژه و 
تعيين كننده سپاه در جنگ تحميلي، دستگاه هاي تبليغاتي دشمن بعثي 
و حاميان منطقه اي اش نيز به جمع تخريب كنندگان سپاه افزوده شدند و 
برخي از عناصر وابسته نفوذي همچون اكبر گنجي و ... از درون مي كوشيدند 

با تشكيك در رويكرد فعال سپاه مانع از ايفاي نقش انقابي آن گردند. 
در سللال هاي پاياني دهه ۶۰ برخي از عناصر داخلي كه رويكرد انقابي و 
فعال سپاه در حراسللت از انقاب موردپسندشان نبود مصمم به انحال 
و يا ادغام آن برآمدند كه با هوشللياري امام امللت )ره( و نيز مقام معظم 
رهبري )مدظله العالي( اين توطئه ناكام مانللد. بااين حال اين عناصر كه 
مشي تكنوكراسي را بر رويكرد انقابي ترجيح مي دادند و سپاه را در اين 
راه به عنللوان جدي ترين مانع خود تلقي مي كردند، تاش كردند سللپاه 
را از مأموريت انقابي خود خصوصللاً در عرصه هاي فرهنگي و اجتماعي 
دور سازند. هوشياري و روشنگري رهبر فرزانه انقاب در خصوص توطئه 
امريكايي تهاجم فرهنگي، خط بطاني بود بللر همه مواضعي كه دفاع از 
انقاب را تنها در حوزه نظامي تفسير و تعبير مي كردند. سپاه پاسداران از 
اولين نهادهايي بود كه پس از هشدارهاي رهبر معظم انقاب در خصوص 
راهبرد دشمن در استحاله فرهنگي و سياسي به ميدان آمده و با روشنگري 
و اقدامات فرهنگي تاش كللرد اثرات مخرب اين سللناريوي امريكايي 

صهيونيستي به حداقل برسد. 
در دوره موسوم به دوم خرداد كه تاش گرديد مرز خودي ها و غيرخودي ها 
كمرنگ شود و دشمن همه چارچوب هاي اعتقادي و سياسي نظام و انقاب 
را مستقيماً مورد هدف قرار داد، سپاه پاسداران به عنوان يكي از مهم ترين 
موانع پيشبرد اهداف دشللمن آماج حمات جنگ رواني نظام سلطه و 
برخي اذناب داخلي اش قرار گرفت. از دوم خرداد ۱۳۷۶ كه ميدان براي 
هتاكي عناصري مشكوك و زشت طينت گشوده شد، قلم هايي مسموم 
و زبان هايي آلوده، به تضعيف و تخريب اين نهاد انقابي همت گماردند. 
سناريوي تهاجم دشمن تنها به آتش توپخانه رسانه اي منتهي نمي شد 
و دشمن تاش مي كرد با سناريوهايي همچون حوادث كوي دانشگاه و 
قتل هاي زنجيره اي )همان گونه كه به تضعيف نيروي انتظامي و وزارت 
اطاعات پرداخت( سپاه را در نقش آفريني فرهنگي اجتماعي زمين گير 
كرده و زمينه را براي براندازي نظام فراهم آورد. چنين به نظر مي رسد كه 
در سناريوي فتح سنگر به سنگر نظام و براي تحت فشار قرار دادن رهبري 
تنها سنگر باقي مانده سپاه بود كه به رغم حمات فراوان بحمدالله از گزند 

توطئه دشمن مصون ماند. 
پس از واقعه مشكوك ۱۱ سپتامبر و توطئه لشكركشي غرب جهت تسلط 
تمام عيار بر منطقه، حضور فعال و مقتدرانه سپاه در تحولات منطقه بود 
كه موجب به شكست انجاميدن سناريوي دشمن شد و اينك به اعتراف 
تمامي تحليلگران بين المللي و منطقه اي برنده منازعه راهبردي غرب و 
انقاب اسامي در منطقه، جمهوري اسللامي ايران بود و اين بي ترديد، 
مديون تاش هاي بي شائبه پاسداران انقاب اسامي در خارج از مرزهاي 

جغرافياي كشور و نيز رويكرد فعال اين نهاد انقابي بود. 
در طول فتنه ۸۸ و پس ازآن نيز سپاه به عنوان حافظ امنيت ملي در مقابل 
جريانات ضدانقاب و فتنه گر وارد عمل شد و همين رويكرد سبب تشديد 
حمات جنگ رواني عليه اين نهاد انقابي خصوصاً از سوي دشمنان ملت 
ايران و عناصر وابسته گرديد. گري سيك، استراتژيست امريكايي در اوج 
فتنه ۸۸ مهم ترين راهبرد تداوم فتنه گري را از ميدان خارج كردن سپاه و 
بسيج دانست و تصريح كرد: »ما بايد توجه خود را به نقش روزافزون سپاه 
پاسداران و بسلليج معطوف كنيم اما، چگونه اپوزيسيون مي تواند بدون 
جنگ و درگيري، آن ها را خلع ساح كند؟... مركز ثقل در ايران چيست؟ 
مايلم كه بگويم آن )مركز ثقل(، در تمايز بين حوزه ها و قلمروهاي مذهبي 
و غيرمذهبي قرار دارد. به قدر كافي به اين نقطه فشللار وارد آوريد و سپاه 
پاسداران و بسيج را به طور مؤثر و كارا از ميدان خارج كنيد تا اين اتفاق رخ 

ندهد، هيچ يك از تاش ها نتيجه نمي دهد. «
در طول تحللولات يك دهه اخير و فتنه تكفيري صهيونيسللتي داعش، 
اين سپاه بود كه با حضور مستشاري و سللازمان دهي مدافعان حرم )كه 
از مليت ها و كشورهاي مختلف جهت هدف مقدس و واحدي جمع شده 
بودند( نه تنها راه را بر سر توسعه طلبي تروريست هاي وحشي و دست آموز 
محور غربي، عبري ، عربي بست، بلكه فتنه تكفير را خشكاند. اين در حالي 
است كه رئيس جمهور كنوني امريكا صراحتاً اعتراف مي كند كه امريكا 
تاكنون ۷ تريليون دلار در منطقه هزينه نموده است. براي فهم دقيق تر از 
بزرگي اين مبلغ، توجه كنيم كه اين رقم پنج برابر كل فروش نفت ايران 
در طول يك قرن و نيم اخير است. اين در حالي است كه ايمان پاسداران 
انقاب بر پترودلارهاي ارتجاع عربي، تسليحات به روز غربي و تزوير و مكر 
صهيونيستي غلبه پيدا كرد و اينك مقاومت پيروز منازعه 2۰ سال اخير 

غرب آسيا است. 
اگر اينك سپاه و بسيج به ياري مردم آسيب ديده از سيل و ديگر حوادث و 
باي طبيعي مي شتابد، عجيب نيست كه ساكنان سيه فكر كاخ سفيد كه 
در آرزوي نابودي تمدن و ملت ايران هستند، عصباني تر شوند. اين كارنامه 
سراسر افتخار از يك سو و از سوي ديگر عصبانيت دشمن، نشانه هاي عزت 
سپاه اسللت كه در كام رهبر معظم انقاب اسامي نيز برجسته گرديد. 
اين عزت ان شاءالله در مسللير اعتای انقاب اسامي همچنان مستدام 

خواهد بود. 

محمدجواد اخوان

رهبر معظم انقلاب در دیدار دست اندرکاران 6200 شهید استان مرکزی: 

فرمانده کل سپاه: متجاوز را از زندگي  ساقط مي کنیم
حقايق دفاع مقدس نبايد كهنه، فراموش و يا انكار شود

بیانات رهبلر معظم انقللاب اسللامي در دیدار 
دست اندرکاران کنگره 6200 شهید استان مرکزي 
که در تاریخ ۸ مهلر ۹۸ برگزار شلده بود، صبح 
پنج شنبه در محل این همایش در اراك منتشر شد. 
به گزارش پايگاه اطاع رسللاني دفتللر مقام معظم 
رهبري، حضرت آيت الله خامنلله اي در اين ديدار، با 
تأكيد بر لزوم جمع آوري خاطرات گرانبهاي پدران، 
مادران و همسران شهدا افزودند: شهادت، موهبت و 
امتيازي است كه خداوند متعال نصيب اين برجستگان 
كرده است و شرح حال و زندگاني شهيدان، جانبازان 
و رزمندگاني كه در اين مسير درخشان قرار دارند، 
سراسر درس، و نشان دهنده مراتب بالاي معنوي آنان 
است. رهبر انقاب اسامي برجسته تر و درخشنده تر 
شللدن ياد شللهيدان را روحيه بخش، اميدبخش و 
جهت بخش خواندند و خاطرنشان كردند: از جمله 
مواردي كه بايد در ثبت خاطرات خانواده های شهدا 
موضوع سؤال و بررسي قرار بگيرد، انگيزه هاي آنان از 
موافقت با حضور فرزندان و همسران شان در ميدان 
جهاد در راه خدا است. ايشان انگيزه شهيدان از جهاد 
را كسب رضاي الهي و ذكر و نام حضرت سيدالشهدا 
عليه السام برشمردند و گفتند: نبايد اجازه داد اين 
حقايقِ برجسته، كهنه و فراموش شود، و يا مجالي 
براي انكار آنها به وجود آيد، همچنان كه امروز برخي 
افراد، پاره اي از بينات انقاب را صراحتاً انكار مي كنند. 
حضرت آيت الله خامنه اي افزودند: برگزاري اينگونه 
اجتماعات و گردهمايي ها نبايد پايان كار تلقي شود، 
بلكه بايد به مثابه آغاز راه در آشللنا كردن جوانان و 

نوجوانان با معارف انقاب و دفاع مقدس باشد. 

   امام زنده است که با زمان پیش مي رود
سردار سرلشللكر پاسدار حسين سللامي، فرمانده 
كل سپاه پاسداران انقاب اسللامي هم در كنگره 
بزرگداشت ۶2۰۰ شهيد اسللتان مركزي در اراك 
افزود: در تاريخ كشور ما هم وقايع بزرگي اتفاق افتاده  
كه در دامنه واقعه عاشورا قرار گرفته اند، وجود حضرت 
امام خميني)ره( آن هم از اين نمونه و الگوي ممتاز يك 
شخصيت الهي است، به همين دليل اينجا را زادگاه 
خورشيد نام نهادند، مركز آفتاب، سرزمين آفتاب اما 
من معتقدم شخصيت امام)ره( فراتر از خورشيد اما 
همانند خورشيد در آسمان جهان طلوع كرد، تيرگي، 
كفر، الحاد و شرك از جامعه رفت، نور اخاص با امام در 

اين سرزمين جلوه گر شد و همانند دريا بود. 
به گزارش سپاه نيوز، فرمانده كل سپاه خاطرنشان 
كرد: بايد چند واقعه را در كنار هم گذاشت تا اندكي 
از شخصيت امام را بازگو كنند، همانند دريا وسيع، 
دلي دريايي و صاف كه هرچه دشمنان در اين دريا 
سنگ مي انداختند هيچ موجي ايجاد نمي شد، وقتي 
هواپيماهاي رژيم بعث فرودگاه تهللران را بمباران 
كردند آرام گفت مثل اينكه دزدي سنگ انداخته و 
فرار كرده اسللت، امام گرمابخش به همه بود و عين 
خورشيد نور و گرما مي بخشيد اما همانند دريا هم بود 
و مانند كوه مقاوم، محكم ايستاد ثابت قدم و استوارو به 

يقين امام تصويري از آيه هاي كام خداوند بود. 
سامي افزود: امام زنده است كه با زمان پيش مي رود 
امام نامش معادل انقاب اسللت، همانطور كه مقام 
معظم رهبري فرمللود اين انقاب بي نللام امام)ره( 
شناخته نمي شود بنابر اين گفتن از شخصيت امام)ره( 

فراتر از اين بيانات است و از برگزاركنندگان كه اين 
كنگره را به نام امام)ره( مزين كردند تشكر مي كنم، 
امام)ره( نقشللي پيامبرگونه و براي عزت دوباره به 
اسام حركت خود را پايه گذاشت و بار ديگر اسام 
ناب محمدي با كام امام و احياي اسام به دست امام 
خميني)ره( صورت گرفت و مسلمانان از ميدان داري 
طاغوت ها نجات يافتند. وي تصريح كرد: امام مجد و 
عظمت اسام را برگرداند و صورت فلكي اسام را به 
سمت مركز  قدرت عالم تغيير داد، امام هيبت پوشالي 
و به ظاهر مهيب قدرت ها را آنگاه كه فرمود »امريكا 

نمي تواند هيچ غلط بكند« شكست. 
سامي ادامه داد: امام توانست با تكثير روح خود در 
پيكر جامعه سدي مستحكم و شكست ناپذير بسازد 
پس اين يك شخصيت جهاني است و معتقدم متعلق 
به هستي است نه سياره زمين البته براي مردمي كه 
در اينجا هستند يك افتخار جهاني است، امام)ره( 
متعلق به بشريت است همان طور كه ائمه براي هستي 
و آفرينش فلسفه خلقت را معنا مي كردند امام هم 
همان گونه بود. وي افزود: اين بيرق امامت و ولايت كه 
به دست امام برافراشته شد پس از دفاع مقدس پس از 
آنكه خورشيد وجود امام رخ در خاك كشيد به دست 
يكي از شخصيت هايي كه ايشان هم از فرزندان رسول 
خدا)ص( و فرزندان فاطمه زهرا )س( است، جانباز 
سرافراز، دشمن شناس، شجاع اهل تدبير، مدبر به نام 

آيت الله العظمي امام خامنه اي قرار گرفت. 
  دشمن جرئت شلیك یك گلوله مشقي به 

سمت ما ندارد
سامي ادامه داد: دفاع مقدس يعني جنگ، دفاعي 

كه با شهادت اين شهيدان عزيز كه ۶2۰۰ ستاره از 
ستارگان كهكشللان راه نوري بودند شكل گرفت با 
ابتكار عمل امام پيروزمندانه خاتمه يافت، شهيدان 
براي ما همه چيز به ارمغللان آوردند، اقتدار، امنيت 
ما، آبروي ما، شللرف ما همه و همه در گرو شهادت 
آنها و صبر خانواده های آنها است، ما خاك پاي شما 
خانواده های شهدا را مي بوسيم. درود بر صبرتان، درود 
بر خانه هاي شما كه دروازه هاي بهشت است و درود بر 

شما كه به ما همه چيز بخشيديد. 
 فرمانللده كل سللپاه پاسللداران انقاب اسللامي 
خاطرنشللان كللرد: آن پيكرها كه امللروز در خاك 
آرميده اند ستون هاي محكم شرف و عزت ما هستند، 
اين استخوان ها ستون هستند، قاعده استقامت ما 
هستند ايستاده اند و در غائله تاريخ شاهد هستند، 
پاس بداريم حرمت آنها را بدانيم آزادگي ما از كجاست 
بدانيم چرا دشمن نمي تواند يك گلوله كوچك و حتي 

مشقي را به سمت ما بفرستد. 
سللامي افزود: اما باور كنيد، دفاع مقدس ما هشت 
سال نبود، 4۰ سال اسللت در دفاع مقدس هستيم 
وقتي رهبرمعظم انقاب اسامي بيرق را از امام)ره( 
بردوش گرفت توطئه ها پيچيده تر شللد و دشمنان 
به تمام شئون زندگي ما، فرهنگ، جوانان، امنيت، 
اجتماع، علللم، صنعت و اقتصاد ما حمللله كردند و 

دانشمندان مان را شهيد و ترور كردند. 
  متجاوز را از زندگي  ساقط مي کنیم

فرمانده كل سللپاه اضافه كرد: رهبر معظم انقاب 
اسللامي با حكمت، منطق و روح نبوي و شجاعت 
علوي و فداكاري حسلليني و حلم حسللني جهان 
را اداره كللرد، اين مملكللت را نه تنهللا پيش برد 
مي بينيم كه قله هاي علم و فناوري را فتح مي كنيم 
و كشورمان را مي سازيم و اگر دشمنان تجاوز كنند 
ساقط مي كنيم در دريا دنبال مي كنيم و بعد هيچ 
غلطي نمي تواند بكند و حرف امام)ره( و رهبرمان 
ثابت مي شللود و اين نصرت الهي است كه از ريشه 
الهي امام امت مان مي جوشد و به ما تدبير مي دهد 
و ما را هدايت مي كند و مللارا به ميدان امداد مردم 

مي كشد. 
سامي ادامه داد: دريا، زمين و فضاي كشور ما امروز 
تنها فضا زمين و هواي پاكي اسللت كه هيچ يك از 
امريكا، صهيونيست و غيره نمي توانند در فضا، زمين 
و درياي اين سللرزمين نفس بكشللند، اين امنيت 
محصول رشادت فرزندان شماست، فرمانده يكي 
از نيروهاي سپاه پاسداران را از همين خطه داريم، 
سردار پاكپور با رزمندگانش كه ما مي دانيم چقدر 
تاش مي كنند. وي افزود: در آسمان و در دريا هم 
همين گونه است، مقام معظم رهبري ديروز فرمود 
فشار حداكثري دشمن حتما شكست خواهد خورد، 
دشمن ضعيف شده ، ما خواهش ها، نامه هاي آنها را 
مي بينيم، رهبر ما اين سرزمين را به كجا كشانده 
كه آنها كه مي خواستند ما را منزوي كنند امروز چه 
خواهش ها مي كنند و آنها كه دنبال براندازي نظام 
بودند اكنون به يك عكس اكتفللا مي كنند، ايران 

امروز ايران رهبر است، ايران ولايت است. 

     ایرنا: رئيس مجلس شوراي اسللامي با تأكيد بر اينكه ما از ايجاد 
نظام امنيتي جديد در منطقه استقبال مي كنيم، گفت: هيچ ابتكاري 
در عرصه سياسللت خارجي از امريكايی ها نديديم و علت اين است كه 

افراطي عمل كردند. 
     تسلنیم: احمد اميرآبادی، عضو هيئت رئيسه مجلس از برگزاري 
جلسه مشترك سران قوا با حضور آيت الله جنتي براي بررسي اجراي 
سياسللت هاي اباغي نظام قانونگذاري از سللوي مقام معظم رهبري 

خبر داد. 
     فارس: رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام با بيان اينكه هر جا 
مقاومتي هست، ايران ايستاده است، گفت: ما دخالت نظامي نمي كنيم، 

اما راه مقاومت را به نسل هاي كشورهاي منطقه ياد داده ايم. 
     مهر: حجت الاسام قمي، رئيس سللازمان تبليغات اسامي از نوع 
برخورد با حواشللي پيش آمده درباره راهپيمايي اربعين و نوع مواجهه 

برخي دستگاه ها با اين حواشي انتقاد كرد. 

ژه
وی

 متهمدرمقامقضاوت! 
از خبرهايي كه هفته گذشته ميان شلوغي اخبار ديگر گم شد، 
انتخاب محمد عزيزي، نماينده ابهر در مجلس به عضويت هيئت 
تحقيق و تفحص از عملكرد سازمان گسترش و نوسازي صنايع 
ايران بود. خبري كه در ظاهر خيلي معمولي است و يك انتخاب 
معمولي را نشان مي دهد. اما دو نكته است كه اين انتصاب را زير 
سؤال مي برد و از آنجا كه تقريباً نظارتي بر عملكرد مجلس اعمال 
نمي شود، نمي توان اميدوار بود اين انتصاب شبهه دار تصحيح 
شود.  نكته اول آنكه محمد عزيزي يكي از آن دو نماينده اي است 
كه چندي پيش در جريان رسيدگي به موضوع اخال در بازار 
خودرو بازداشت شد و بعد با سپردن وثيقه آزاد شدند. اتهام اين 
دو نماينده هنوز در دادگاه بررسي نشده است، اما نماينده اي 
كه خود در معرض اتهام اخال اقتصادي اسللت، براي تحقيق 
و تفحص از موضوعاتي كه اقتصاد بخش مهمش خواهد بود، 

مي تواند صاحب صاحيت باشد؟!
نكته دوم آنكه دو گروه صنعتي سللايپا و ايران خللودرو از زير 
مجموعه هاي سازمان گسترش و نوسازي صنايع ايران هستند 
و در واقع نمايندگان مجلس، يك متهم به اخال در بازار خودرو 
را مأمور تحقيق و تفحص از سللازمان بالادستي كارخانجات 

خودروسازي كرده اند!
مجلس در جريان بازداشت اين دو نماينده مجلس هم در مقام 
دفاع از آنان برآمد و با آنكه انتظار آن بود و وظيفه قانوني مجلس 
هم همين است كه در امر مبارزه با فساد در كنار قوه قضائيه قرار 

گيرد، عماً مقابل دستگاه قضايي ايسللتاد. اكنون هم به نظر 
مي رسد مجلس نمي خواهد براي مبارزه با فساد در كنار دستگاه 

قضايي بايستد. 

 دلار۴۲۰۰توماني،دلالانرافربهكرد
روزنامه دنياي اقتصاد در گزارشي با عنوان »خرج سفره ها پس از 
42۰۰« نوشت: »بسياري از كارشناسان معتقدند كه اختصاص 
ارز 42۰۰ توماني بيش از اينكه به كاهش هزينه سفره هاي مردم 
كمك كند، پتانسيل افزايش رانت و فربه كردن دلالان را ايجاد 
كرده است. بنابراين بايد سياست هاي حمايتي به گونه اي انجام 
شود كه با دقت بيشللتري به هدف اصابت كند و رانت نصيب 

عده اي خاص نشود«. 
دلار 42۰۰ توماني كه با قهرمان سازي رسانه هاي اصاح طلب 
از اسحاق جهانگيري، به دلار جهانگيري شهره شد، ابتدا مورد 
حمايت اصاح طلبان قرار گرفت، اما با گذشت زمان كه نتايج 
زيان بللار آن را ديدند، جهانگيري را فللردي معرفي كردند كه 

فداكارانه مسئوليت آن را بر عهده گرفته است. 
از سويي وضعيت اقتصادي به هم ريخته در يكي دو سال اخير 
باعث شد تا زبان انتقاد اصاح طلبان به دولت  برآمده از اصاحات 
هم ناگزير باز شود. دولت آمارهاي اقتصادي را خوب مي داند، اما 
حتي رسانه هاي اصاح طلب هم نمي توانند ناهماهنگي ميان 
آمارهاي دولتي و جيب مردم را ناديده بگيرند. به عنوان مثال در 
روزهاي اخير مقامات ارشد دولت تأكيد كرده اند كه ارزش پول 

ملي نسبت به سال گذشته 4۰ درصد افزايش يافته و بر همين 
اساس، اين تغيير را نشانه مديريت صحيح اقتصادي و دستاورد 

دولت ناميده اند!
حيدر مستخدمين حسيني كارشناس اقتصادي اصاح طلب 
در مصاحبه با روزنامه ابتكار گفته: »ما در دو سال گذشته شاهد 
بوديم كه كاركردهللاي بانك مركزي در دوره رياسللت قبل و 
اتخاذي كه دولت درخصوص ارز 42۰۰ تومان داشت، سازوكار 
اقتصاد را به طور كامل برهم ريخت و موجب شد كه ارز تا حد 
۱9 هزار تومان هم پيش برود. آيا اين اشكال از سوي مردم و يا 
مخالفان دولت بود؟ خير اين اقدام را دولت سياست گذاري كرده 
بود…دولت ارز 42۰۰ تومان را اعام كرد و هيچ مسئوليتي را 
پيرامون آن نپذيرفت و تا كنون هم به اين اشتباه اذعان نكرده 
است... بنابراين با توجه به مسللائلي كه ذكر كردم اينكه گفته 
مي شللود ارزش پول ملي 4۰ درصد ترميم پيدا كرده است  را 
نبايد به حساب يك سياست روشن دولت گذاشت... سياستي 
اتخاذ شده است كه قدرت خريد افراد كاهش پيدا كرده است... 
جامعه اين را مي دانند كه قيمت ها در هر بازاري چند قدم افزايش 
پيدا مي كند و در زمان كاهش تنها يك قدم برمي دارد. پس ما 
نمي توانيم بگويم كه اين روند در نتيجه عملكرد دولت است و 
نسبت به سال گذشته وضعيت بهتري را دارا هستيم. واقعيت 
اينگونه نيست و اين صحبت ها تنها تحليل هاي انحرافي است 
كه در حوزه كارشناسي  خريدار ندارد و با هيچ روش اقتصادي 

قابل تبيين نيست«. 

  گزارش

رئیس سازمان اطلاعات سپاه خبر داد
شكست طرح عبري-عربي

 ترور  سرلشكر سليماني
رئیس سازمان اطلاعات سلپاه از شکسلت طراحي سرویس هاي 
عبري-عربلي بلراي تلرور سرلشلکر حلاج قاسلم سللیماني و 
دسلتگیري تیم ترور توسلط سلازمان اطلاعات سلپاه خبر داد. 
به گزارش سپاه نيوز؛ حجت الاسام حسين طائب در بيست و سومين 
مجمع عالي فرماندهان سللپاه از طراحي و برنامه ريزي چندين سللاله 
سللرويس هاي امنيتي عبري-عربي براي ترور سرلشللكر حاج قاسللم 
سللليماني فرمانده نيروي قدس سللپاه و ايجاد جنللگ مذهبي در ايام 
فاطميه و محرم و ناكامي و شكست آنان و نهايتاً دستگيري اعضاي تيم 

ترور پرده برداشت. 
رئيس سازمان اطاعات سللپاه در خصوص ابعاد اين طرح شوم گفت: 
دشمنان انقاب اسامي و ملت ايران پس از ناكامي توطئه ها و فتنه هاي 
مختلف براي تسليم جمهوري اسللامي و راه اندازی دوقطبي جنگ و 
مقاومت و پيامدهاي معكوس آن با شللكل گيری احساس غرور ملي و 
افزايش روحيه مقاومت و اسللتقامت برابر فشارهاي اقتصادي، در صدد 
بودند در ايام فاطميه و يا ايام محرم اقدامي در جنوب شرق كشور انجام 
دهند كه به واسطه فضاي حاكم و اشراف همه جانبه نيروهاي امنيتي و 
اطاعاتي و اقدامات خوب نيروي زميني سپاه موفق نشدند. وي افزود: 
آنها با سرخوردگي از ناتواني در اقدام ضد امنيتي در اين خصوص و نيز 
عمليات عليه مقرهاي سپاه، برنامه ريزي چند ساله خود براي ترور سردار 
حاج قاسم سليماني را عملياتي كردند تا بتوانند وي را در داخل كشور و 

در استان كرمان هدف قرار دهند. 
رئيس سازمان اطاعات سپاه در تشريح بخشي از طراحي سرويس هاي 
عبري-عربي براي ترور فرمانده نيروي قدس سپاه وي بيان داشت: در 
اين طراحي قرار بود تيم تروريستي وابسته و اجير شده با ورود به كشور 
در ايام فاطميه، محلي در جوار حسينيه مرحوم پدر سردار سليماني را 
خريداري كرده و با استقرار در آن ۳۵۰ تا ۵۰۰ كيلو مواد منفجره را تهيه 
و از طريق ايجاد كانال در زير حسينيه قرار دهند تا زماني كه اين سردار 
عزيز به رسم همه ساله در ايام تاسوعا و عاشورا در اين حسينيه و در جمع 

عزاداران حسيني حضور مي يابند، آن را منفجر كنند. 
حجت الاسام طائب در ادامه افزود: آنها با اين اقدام شوم درصدد بودند 
يك جنگ مذهبي را راه اندازی و بگويند مسئله انتقام داخلي بوده است. 
اما به فضل الهي به رغم برنامه ريزي چند سللاله به سللد هوشمندي و 
هوشللياري فرزندان ملت ايران برخورد و قبل از اقدام در تور اطاعاتي 
سپاه پاسللداران انقاب اسللامي قرار گرفتند. وي در ادامه با تأكيد بر 
اينكه آنها تاش كردند حتي زماني كه اين تيم را براي آموزش از ايران به 
كشورهاي همسايه بردند تا با هزينه هاي زياد آماده و براي اجراي عمليات 
به داخل اعزام كنند، تحت كنترل و اشراف اطاعاتي سپاه قرار داشتند، 
گفت: اعضاي اين تيم پس از دستگيري گفتند مي خواستيم عمليات ايام 
فاطميه را به ايام محرم و تاسوعا و عاشورا بياوريم تا با ترور سردار سليماني 
اتفاق بزرگي را براي بر هم زدن اوضاع داخلي و افكار عمومي رقم زنيم. 

 طائب افزود: اما بللا الطاف الهي و كار دقيق و هوشللمندانه اطاعاتي با 
دستور سردار فرمانده محترم كل سللپاه قبل از تاسوعا و عاشورا موفق 
شديم با دستگيري اين تيم سلله نفره توطئه و برنامه ريزي چند ساله 
سللرويس هاي عبري-عربي براي ارتكاب چنين جنايتي را خنثي و با 

شكست مواجه سازيم. 
رئيس سازمان اطاعات سللپاه در پايان خاطرنشان كرد: اينها آنقدر به 
موفقيت طراحي و عمليات خود اطمينان داشتند كه حتي وزير خبيث 
رژيم صهيونيستي مدتي قبل اظهار كرده بود كه ما سردار سليماني را ترور 
مي كنيم اما به ياري خداوند نتوانستند و سربازان گمنام امام زمان)عج( در 

سپاه موفق به دستگيري تيم و خنثی سازی توطئه شدند.
 

مصباحی مقدم: 
 FATF پيوستن به

مانع از دور زدن تحريم ها مي شود
به دلیلل نظارتلي کله امریلکا بلر بانك هلاي جهانلي دارد، ما با 
پیوسلتن بله FATF تحریم  هلا را هلم نمي توانیلم دور بزنیلم. 
به گزارش فارس، غامرضللا مصباحي مقدم، عضو مجمع تشللخيص 
مصلحت نظام در يللك برنامه تلويزيوني تصريح كرد: قانون اساسللي و 
سياسللت  هاي كلي اباغي، اقتضا مي كند كه يك اقتصللاد قوي و ملي 
طراحي شود كه بر طرفيت هاي داخلي تكيه كند، اما آنچه در ميدان عمل 
اتفاق افتاده چيز ديگري است و حاكميت تفكري است كه از ابتدا دنبال 
اين بوده كه ايران جزئي از پازل اقتصاد جهاني شود و منظور از »جهاني« 
هم فقط امريكا و اروپاست و شرق، بسيار كم است. اين تفكر باعث شده 

كه هميشه از اين راه مانده و به آن راه نرسيده، باشيم. 
عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام در ادامه و درباره سياست هاي پولي 
كشور و تناسب آن با دوران تحريم گفت: تصور مديران اقتصادي ما اين 
است كه هرچقدر پول چاپ شود، وضع اقتصاد بهتر مي شود؛  طي سي 
و چند سال گذشته حجم نقدينگي كشور ما بيش از ۳4۰۰ برابر شده 
است، در حالي كه نقدينگي بايد متناسب با رشد توليد باشد. وي افزود: 
همواره رشد نقدينگي ما سالانه بالاي 2۰ درصد بوده و اين شامل پول و 
شبه پول بوده است و اين متناسب با رشد توليد نبوده است. وي در پاسخ 
به اين سللؤال كه آيا در هيئت نظارت مجمع گزارشي از اين كوتاهي ها 
دريافت شده، تصريح كرد: وقتي تير از چله كمان خارج مي شود، بالاخره 
به هدف مي خورد؛ حالا اگر يقه پاره كنيم، فايده ندارد. اما براي پيشگيري 
بايد مجلس در قانونگذاري و ديگر دستگاه ها در وظايف شان دقت كنند. 
عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام، همچنين درباره سرانجام برخي 
لوايح FATF و ۱۱ سؤال اعضاي مجمع از رئيس جمهور در اين باره اظهار 
داشت: مهم ترين سؤال اعضاي مجمع اين است كه اگر ما به CFT و پالرمو 
ملحق شويم، آيا شرايط اقتصادي ما بدتر مي شود يا خير؟ در واقع ما قيد 
»بهتر شدن« را كنار گذاشته ايم و سؤال كرده ايم كه آيا بدتر مي شود يا 
خير؟ مصباحي مقدم گفت: دولت معتقد اسللت اگر اين لوايح تصويب 
شود، داد و ستد با بانك هاي جهاني بهتر و راحت تر مي شود، اما بررسي 
ما نشان مي دهد به دليل نظارتي كه اينها بر بانك هاي جهاني دارند، ما 
تحريم  ها را هم نمي توانيم دور بزنيم. وي همچنين درباره تحريم اخير 
بانك مركزي گفت: امريكا هرچه براي تحريم ايران داشته به كار گرفته و 

ديگر اهرمي ندارد كه براي فشار به ايران بكار بگيرد. 
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خطیب جمعله این هفتله تهلران بلا تأکید بلر اینکله امریکا 
بله دنبلال پایملال کلردن حقلوق ملت هاسلت و اربعیلن 
پرچلم ظلم سلتیزی را بلالا مي بلرد، گفلت: دیدیم کله خداي 
متعلال در برابلر فشلار حداکثلري، بله امریکایي هلا ذللت 
حداکثلري داد و آبلروي آنها را به طلور حداکثلري در دنیا برد. 
به گزارش ايسنا، آيت الله امامي كاشاني در خطبه هاي اين هفته نماز 
جمعه تهران، با اشاره به مشكاتي كه امروز جامعه با آنان روبه رو است، 
بيان كرد: امروز جامعه با مشكات مختلف از جمله مشكل اقتصادي، 
بيكاري و اشتغال مواجه هست كه در برابر اين مشكات همگي عهد 
داريم و آن حفظ دين و عمل به دين است. مشكل اينجاست كه دشمن 
در همه امور برنامه ريزي مي كند تا در عفت دختران و زنان ما و معنويت 

جوانان و مسائل سياسي و نظامي ما اثر بگذارد. دشمن اتاق فكر دارد 
و ما نيز بايد اتاق فكر داشته باشيم. او در اتاق فكر مي گويد چگونه بايد 
دختران اسللامي را بي بند و بار كرد كه آنها راه گناه را بروند. اين كار 
دشللمن اسللت. وي در ادامه با تأكيد بر اينكه امريكا و صهيونيست و 
آل سعود دشمن خدا هستند و مي خواهند حق مخفي باشد و از بين رود، 
اظهار كرد: اين واقعيت دنياي امروز است و تنها راه نجات، پيمودن راه 
شهدا و مقاومت در برابر استكبار است. امروز مردم يمن در برابر حاكمان 
بدبخت سعودي خود را نشان دادند. خداوند آبروي آل سعود و امريكا 

و صهيونيست را برد. 
امامي كاشاني افزود: امريكا شعار اعمال فشار حداكثري عليه ايران را 
سر داد و هم پيمانان آن و سللعودي ها در اين راه آن را ياري كردند اما 

ديديم كه خداي متعال در برابر فشار حداكثري به آنان ذلت حداكثري 
داد و آبروي آنها را به طور حداكثري در دنيا برد. اين قدرت خدا و ثمره 

استقامت است. 
خطيب نماز جمعه تهران در ادامه با اشاره به فرا رسيدن اربعين حسيني 
ادامه تأكيد كرد: اينكه مي بينيد دشمن متوجه عراق و اربعين شده و 
ايجاد مزاحمت مي كند اين است كه براي آنان سنگين است كه 2۰ 
ميليون زائر در اين راهپيمايي باشكوه شركت كرده و يك اجماع جهاني 
مسلمانان شكل مي گيرد. وي با تأكيد بر اينكه دشمن نمي خواهد پرچم 
امام حسين)ع( بالا باشد، گفت: پرچم امام حسين )ع( ملت ها را بيدار 
كرده تا در برابر ظلم بايستند. اين جمعيتي كه به اربعين مي روند شعار 

هيهات مناالذله سر داده و به زير بار ذلت نرفته و نخواهند رفت. 

خطیب جمعه تهران:

  اربعين ۲۰ ميليوني دشمن را عصباني كرده است

leader


